
2015D22064 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën, belast met het voorbereidend 
onderzoek van het wetsvoorstel, heeft de eer verslag uit te brengen in de 
vorm van een lijst van vragen met de daarop gegeven antwoorden. 

De voorzitter van de commissie,
Duisenberg 

De griffier van de commissie,
Berck 

 
 
 
 
 
 
nds-tk-2015D22064 1



Nr. Vraag 
1. Wat behelst het schuldenakkoord tussen Argentinië en de Club van 

Parijs? 
2. Wat wordt precies bedoeld met hogere vermogenswinsten bij de 

winstafdracht van DNB? 
3. Wat was de reden achter de voortijdige beëindiging van de 

rentederivaten? Was deze gelegen in de hoge marktprijs of 
vanwege een andere reden (verlenging van de schuld?)? 

4. Hoe verloopt de geplande besparing via het spoor efficiency/
versobering en hoe verloopt het spoor fiscale vereenvoudiging? 
Wat zijn de benodigde besparingen de komende jaren? 

5. Hoe groot is het totale bedrag van de opgelopen achterstanden in 
de te realiseren taakstelling bij de fiscale vereenvoudiging? 

6. Kunt u toelichten wat het totale bedrag is van de opgelopen 
achterstanden in de te realiseren taakstelling bij de fiscale 
vereenvoudiging? 

7. Hoeveel besparing is met fiscale vereenvoudiging gerealiseerd en 
hoeveel moet er de komende jaren nog gerealiseerd worden? Kunt 
u een overzicht geven van de nog te realiseren besparing per jaar? 

8. Waarom is een bedrag van 11 miljoen naar de douane 
overgeheveld? 

9. Had de douane een tekort aan middelen om haar taken te 
vervullen? Welke gevolgen had dit? Waar wordt het extra budget 
van 11 miljoen aan besteed? 

10. Had de Douane een tekort aan middelen om haar handhavingstaak 
van de sanctiemaatregelen tegen Rusland waar te maken? Welke 
gevolgen had dit? Waar wordt het extra budget van € 11 miljoen 
aan besteed? 

11. In hoeverre is dit tekort bij de douane structureel? 
12. Kunt u onderbouwen waarom het opstellen van een eerste 

business case Dynamisch Monitoren € 38 miljoen kost? Welke 
activiteiten en producten worden opgeleverd die optellen tot het 
bedrag van € 38 miljoen? 

13. Hoe hoog is de garantie van Nederland in vergelijking met andere 
deelnemende landen? Wat is het totale bedrag aan garanties dat 
door deelnemende landen wordt ingebracht? 

14. Hoe hoog is de bijdrage van Nederland in vergelijking met andere 
deelnemende landen? Wat is het totale kapitaal dat door deelne-
mende landen wordt ingebracht? 

15. Waarop is de raming voor de bijdrage aan de AIIB gebaseerd? Kan 
dit bedrag nog hoger uitvallen? Wanneer verwacht u (in dit jaar) 
nog duidelijkheid te kunnen verschaffen over het definitieve 
bedrag? 

16. Kunt u een overzicht geven van de bedragen die Nederland in de 
periode 2015–2019 aan paid in capital moet betalen aan de 
Aziatische Infrastructuurinvesteringsbank (graag per onderdeel 
uitsplitsen)? 

17. Klopt het dat het jaarlijks gaat om een bedrag van € 188,5 mln.? 
Welk belang heeft Nederland met het investeren in de Aziatische 
Infrastructuurinvesteringsbank? 

18. Kan de regering een overzicht geven van de rekening-
courantstanden van de sociale fondsen uitgesplitst per fonds? 

19. Kan de regering de (fluctuerende) reeks van de sociale fondsen van 
2015–2019 nader verklaren? 

20. Kunt u aangeven wat de netto baten zijn van de keuze om 
rentederivaten met een hoge marktwaarde voortijdig te 
beëindigen? 
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21. Hoeveel dalen de toekomstige baten na 2015 door het voortijdig 

beëindigen van rentederivaten met een hoge marktwaarde? 
Waarom heeft u alleen de daling van de rentebaten in 2015 door 
het voortijdig beëindigen van rentederivaten met een hoge 
marktwaarde in de suppletoire begroting verwerkt en niet die voor 
de jaren 2016 en verder? 

22. Kunt u toelichten in welke maand dit jaar de Kamer het nieuwe 
risicokader voor de periode 2016–2019 en de beleidsdoorlichting 
Financiering Staatsschuld kan verwachten? 

23. Om welke reguleringsrisico’s en onzekerheden omtrent de nieuwe 
reguleringsperiode gaat het bij Tennet en Gasunie, waardoor de 
dividendraming van beide is verlaagd? Gaat het hierbij om 
reguleringsrisico’s in Duitsland? In hoeverre waren deze regule-
ringsrisico’s te voorzien? Welke financiële gevolgen kunnen deze 
reguleringsrisico’s en onzekerheden hebben? 

24. Waarom moeten de kosten van de nieuwe concessie voor NS 
structureel leiden tot een daling van de dividendontvangsten? In 
hoeverre heeft NS dus feitelijk een te hoog bedrag afgesproken 
voor de concessie? Wat is de payoutratio voor NS de komende 
jaren? Wat is het normrendement voor NS? En welke gevolgen 
heeft de nieuwe concessie voor beide (gehad)? In hoeverre klopt 
het dat de concessie-inkomsten dus hoger zijn dan geraamd? 
Welke (financiële) gevolgen heeft de nieuwe concessie voor/in de 
begroting van IenM? 

25. Waarom is de payoutratio voor Urenco voor bijna alle jaren 
neerwaarts bijgesteld? Waarom kan er geen superdividend Urenco 
meer uitgekeerd worden? 

26. Kan de regering de reeks mutaties onder «totaal internationale 
samenwerking» onder uitgaven nader toelichten? 

27. Waarom is aan departementen een tariefsverlaging Rijksvastgoed-
bedrijf (RVB) toegekend? Wat zijn de (financiële) gevolgen hiervan? 
Hoe is deze tariefsaanpassing terug te vinden in de Voorjaarsnota 
bij programma VII Binnenlandse Zaken (WenR), waar het Rijksvast-
goedbedrijf onder valt?
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